

Banff Park Museum

National Historic Site



Lieu historique national du

Musée-du-Parc-Banff





CANADA 150

Banff Park Museum National Historic Site • Banff National Park

The Banff Park Museum National Historic Site is the oldest natural history museum in Western Canada and oldest surviving federal building in any Canadian national park. More than 5,000 historic specimens are on display. Victorian-era visitors affectionately called it "The University of the Hills." This 1903 landmark building is an outstanding example of the rustic Banff style of architecture. Throughout 2017, we invite you to celebrate the 150th anniversary of Canadian Confederation with Parks Canada.

Lieu historique national du Musée-du-Parc-Banff • Parc national Banff

Le lieu historique national du Musée-du-Parc-Banff est le plus vieux musée d'histoire naturelle de l'Ouest canadien et le plus ancien bâtiment fédéral encore debout dans tout le réseau de parcs nationaux canadiens. Plus de 5 000 spécimens historiques y sont exposés. Les visiteurs de l'ère victorienne le surnommaient affectueusement l'« université des collines ». Ce repère de 1903 est un excellent exemple du style architectural rustique adopté dans le parc national Banff. En 2017, venez célébrer le 150^e anniversaire de la fédération canadienne avec Parcs Canada.

ARTWORK BY MITCHELL FENTON / ŒUVRE DE MITCHELL FENTON mitchellfenton.com



Parks
Canada

Parcs
Canada

Canada